



The following questions have been received against this bid solicitation:

Question #18:

Regarding M2, will the Crown accept the following interpretation: All of the proposed resource with the exception of the Junior Evaluator must have a degree from a recognized university or a minimum of five (5) years of evaluation experience? In particular, will the Crown accept a resource with either a university degree or five (5) years of experience in the case of a Junior Evaluator?

Answer #18:

Yes

Les questions suivantes ont été reçues contre cette demande de soumissions:

Réponse #18 :

En ce qui concerne O2, sera la Couronne accepter l'interprétation suivante: Toutes les ressources proposées, à l'exception de l'évaluateur subalterne doit avoir un diplôme d'une université reconnue ou un minimum de cinq (5) années d'expérience de l'évaluation? En particulier, sera la Couronne accepter une ressource avec soit un diplôme universitaire ou cinq (5) ans d'expérience dans le cas d'un évaluateur subalterne?

Question #18 :

Oui